
ПРОТОКОЛ № 32

Засідання бюджетної комісії Дрогобицької міської ради

від 31.01.2017 року

Присутні:

Р.Курчик – голова комісії. 

О.Жуковська – заступник голови комісії. 

В.Бернадович – член комісії. 

М.Шеремета – член комісії. 

Т.Городиський – член комісії. 

С.Оленич – секретар комісії.

Запрошені: 

О.Хрущ – секретар Дрогобицької міської ради.

В. Качмар – заступник міського голови з гуманітарних та соціальних питань.  

О.Савран – начальник фінансового управління.

А.Шевкенич  –  член  постійної  комісії  ради  з  питань  освіти,  культури, 

молодіжної політики, сім’ї,  спорту, туризму, інформації,  охорони здоров’я, 

праці та соціального захисту населення.

Ю.Кушлик – голова постійної  комісії  ради з  питань оренди,  приватизації, 

комунального майна, промисловості, торгівлі,  громадського харчування, по 

побутового обслуговування, малого та середнього бізнесу.

П.Сушко  – начальник відділу освіти.

О.Дацюк  –  голова  постійної  комісії  ради  з  питань  освіти,  культури, 

молодіжної політики, сім’ї,  спорту, туризму, інформації,  охорони здоров’я, 

праці та соціального захисту населення.

Р.Урбан  – начальник відділу оренди та приватизації комунального майна.

Л.Кіт  – начальник відділу персоніфікованого обліку та пільг управління 

праці та соціального захисту населення. 

.



М. Городинський – член постійної комісії ради з питань освіти, культури, 

молодіжної політики, сім’ї, спорту, туризму, інформації, охорони здоров’я, 

праці та соціального захисту населення. 

З.Семенишин – член постійної комісії ради з питань освіти, культури, 

молодіжної політики, сім’ї, спорту, туризму, інформації, охорони здоров’я, 

праці та соціального захисту населення. 

Відсутні:

Б.Пристай – член комісії.

Порядок денний:

1.  Розгляд  питання  щодо  виділення  додаткових  коштів  з  міського 

бюджету на фінансування поділу класів у Дрогобицькій гімназії при вивченні 

математики та української літератури. 

Доповідач -– начальник відділу освіти  – П.Сушко.

2.  Розгляд  проекту  рішення  «Про  надання  пільг  громадянам,  які 

проживають  у   муніципальному  будинку  на  вул.  Є.Коновальця  7/6  (3-ій 

під’їзд).

Доповідач –– голова постійної комісії ради з питань освіти, культури, 

молодіжної політики, сім’ї,  спорту, туризму, інформації,  охорони здоров’я, 

праці та соціального захисту населення - О.Дацюк.

3. Розгляд проекту рішення «Про надання пільг інвалідам в наслідок 

загального захворювання та інвалідам УПА». 

Доповідач – голова постійної комісії  ради з питань освіти, культури, 

молодіжної політики, сім’ї,  спорту, туризму, інформації,  охорони здоров’я, 

праці та соціального захисту населення - О.Дацюк.

4. Розгляд проекту рішення «Про забезпечення дітей учасників АТО та 

дітей,  батьки  яких  загинули  під  час  Революції  Гідності  безкоштовним 

харчуванням у дитячих дошкільних установах та школах міст Дрогобича та 

Стебника на 2017 рік». 

.



Доповідач - голова постійної комісії  ради з питань освіти,  культури, 

молодіжної політики, сім’ї,  спорту, туризму, інформації,  охорони здоров’я, 

праці та соціального захисту населення - О.Дацюк.

5. Розгляд депутатських звернень та включення їх до рішення.

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран.

 6. Розгляд листа щодо влаштування зовнішніх мереж водопостачання 

кварталів житлової забудови К-10 та К-13 по вул. Наливайка м. Дрогобича.

Доповідач –  голова  громадської  організації  ”Спілка  учасників 

антитерористичної операції Дрогобиччини” – Б.Гальчишак.

7. Розгляд питання щодо надання в пільгову оренду площі приміщень 

харчоблоків  загальноосвітніх  навчальних  закладів  в  розмірі  1  грн.  в  рік  з 

30.01.2017 до 31.12.2017. 

Доповідач ––  начальник відділу оренди та приватизації  комунального 

майна - Р.Урбан. 

8. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2017 рік». 

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран. 

СЛУХАЛИ: Р.Курчика,  який  запропонував  затвердити  порядок 

денний.

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» -0; «утримались» - 0.

1.  Розгляд  питання  щодо  виділення  додаткових  коштів  з  міського 

бюджету на фінансування поділу класів у Дрогобицькій гімназії при вивченні 

математики та української літератури. 

СЛУХАЛИ:  Звернення  начальника відділу  освіти  –  П.Сушка,  який 

запропонував розглянути дане питання щодо виділення додаткових коштів з 

міського бюджету на фінансування поділу класів у Дрогобицькій гімназії при 

вивченні математики та української літератури. 

.



 СЛУХАЛИ: Звернення  начальника  фінансового  управління  – 

О.Савран, яка довела до відома, що двічі була зустріч з керівником гімназії, 

на якій вирішили фінансувати пільговиків гімназії за рахунок перерозподілу 

коштів з відділу  освіти, а решта доплата – батьківські послуги. Наголосила, 

що такі послуги є у кожній гімназії  Львова. Додала, що бюджет прийнято 

згідно  Бюджетного  кодексу,  повністю  забезпечено  заробітною  платою  і 

технічних  працівників,  і  додатковими  доплатами  освітню  галузь.  Внесли 

зміни до проекту рішення в сумі 135,0 тис.грн.

СЛУХАЛИ: Звернення  секретаря  міської  ради  –  О.Хруща,  який 

підкресли, що мова іде не тільки про поділи класів, а й про престижність.

ВИРІШИЛИ:  Подати дане питання на розгляд сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

2.  Розгляд  проекту  рішення  «Про  надання  пільг  громадянам,  які 

проживають  у   муніципальному  будинку  на  вул.  Є.Коновальця  7/6  (3-ій 

під’їзд)».

СЛУХАЛИ: Звернення голови постійної комісії ради з питань освіти, 

культури, молодіжної політики, сім’ї, спорту, туризму, інформації, охорони 

здоров’я,  праці  та  соціального  захисту  населення  –  О.Дацюка,  який 

запропонував розглянути проект рішення «Про надання  пільг  громадянам, 

які проживають у  муніципальному будинку на вул. Є.Коновальця 7/6 (3-ій 

під’їзд)». 

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за проект рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

3. Розгляд проекту рішення «Про надання пільг інвалідам в наслідок 

загального захворювання та інвалідам УПА». 

СЛУХАЛИ: Звернення голови постійної комісії ради з питань освіти, 

культури, молодіжної політики, сім’ї, спорту, туризму, інформації, охорони 

здоров’я,  праці  та  соціального  захисту  населення  –  О.Дацюка,  який 

запропонував  розглянути  проект  рішення  «Про  надання  пільг  інвалідам  в 

наслідок загального захворювання та інвалідам УПА». 

.



СЛУХАЛИ: Звернення начальника  фінансового  управління  – 

О.Савран, яка довела до відома, що до проекту рішення «Про внесення змін 

до міського бюджету м. Дрогобича на 2017 рік» додала на воїнів УПА м. 

Стебника 200,0 тис.грн.

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за проект рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

4. Розгляд проекту рішення «Про забезпечення дітей учасників АТО та 

дітей,  батьки  яких  загинули  під  час  Революції  Гідності  безкоштовним 

харчуванням у дитячих дошкільних установах та школах міст Дрогобича та 

Стебника на 2017 рік». 

СЛУХАЛИ: Звернення голови постійної комісії ради з питань освіти, 

культури, молодіжної політики, сім’ї, спорту, туризму, інформації, охорони 

здоров’я,  праці  та  соціального  захисту  населення  –  О.Дацюка,  який 

запропонував розглянути проект рішення «Про забезпечення дітей учасників 

АТО та дітей, батьки яких загинули під час Революції Гідності безкоштовним 

харчуванням у дитячих дошкільних установах та школах міст Дрогобича та 

Стебника на 2017 рік». 

ВИРІШИЛИ: Доповнити  проект  рішення  «Про  забезпечення  дітей 

учасників АТО та дітей,  батьки яких загинули під час Революції  Гідності 

безкоштовним харчуванням у дитячих дошкільних установах та школах та 

безкоштовним відвідуванням басейну ДЮСШ міст Дрогобича та Стебника на 

2017 рік». 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

5. Розгляд депутатських звернень та включення їх до проекту рішення.

СЛУХАЛИ: Звернення начальника  фінансового  управління  – 

О.Савран, яка запропонувала розглянути депутатські звернення.

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за депутатські звернення та включити в 

проект рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

6. Розгляд листа щодо влаштування зовнішніх мереж водопостачання 

кварталів житлової забудови К-10 та К-13 по вул. Наливайка м. Дрогобича.

.



СЛУХАЛИ:  Звернення голови  громадської  організації  ”Спілка 

учасників антитерористичної операції Дрогобиччини” – Б.Гальчишака, який 

запропонував  розглянути  листа  щодо  влаштування  зовнішніх  мереж 

водопостачання кварталів житлової забудови К-10 та К-13 по вул. Наливайка 

м. Дрогобича.

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за обласну програму «Питна вода»  у 

Львівській  області  на  2012-2020  роки,  яка  передбачає  будівництво 

водопровідних  мереж  у  населених  пунктах  Львівської  області. 

Співвідношення до фінансування 30/70.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

7. Розгляд питання щодо надання в пільгову оренду площі приміщень 

харчоблоків  загальноосвітніх  навчальних  закладів  в  розмірі  1  грн.  в  рік  з 

30.01.2017 до 31.12.2017. 

СЛУХАЛИ: Звернення начальника  відділу  оренди  та  приватизації 

комунального майна - Р.Урбана, який запропонував розглянути листа  щодо 

надання  в  пільгову  оренду  площі  приміщень  харчоблоків  загальноосвітніх 

навчальних закладів в розмірі 1 грн. в рік з 30.01.2017 до 31.12.2017. 

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати  за  надання  в  пільгову  оренду  площі 

приміщень харчоблоків загальноосвітніх навчальних закладів в розмірі 1 грн. в 

місяць з 30.01.2017 до 31.12.2017. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

8. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2017 рік». 

СЛУХАЛИ: Звернення начальника  фінансового  управління  – 

О.Савран, яка запропонувала розглянути проект рішення «Про внесення змін 

до міського бюджету м. Дрогобича на 2017 рік»: 135,0 тис.грн – Дрогобицька 

гімназія, 200,0 тис.грн. – воїни УПА м. Стебника, 20,0 тис.грн. – ЦНАП.  

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за проект рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

Голова комісії                                                                                        Р.Курчик
Секретар комісії                                                                                    С.Оленич

.


